

BILBAO 2018

**DIFFERENCES
UNITE US!**

**CEMR CONFERENCE
EQUALITY, DIVERSITY & INCLUSION**

**11 - 13 JUNE 2018
EUSKALDUNA CONFERENCE CENTRE, BILBAO**

Equality, diversity and inclusion are vital to develop attractive communities and enhance the well-being and quality of life of all citizens.

The Bilbao 2018 conference is the place to discover how to build communities that value everyone, communities that unleash the full potential of their population.

It's time to seize the opportunities that equality, diversity and inclusion have to offer. In Bilbao and beyond, differences unite us!

#cemrbilbao2018

info@cemrbilbao2018.eu

www.cemrbilbao2018.eu



With the financial support
of the European Commission



Local & Regional
Europe



Bilbao

EUDEL

ASSOCIATION OF BASQUE MUNICIPALITIES
EUSKADIKO UDALEN ELKARTEA

BILBAO 2018

LES DIFFÉRENCES
NOUS UNISSENT !

CONFÉRENCE DU CCRE
ÉGALITÉ, DIVERSITÉ ET INCLUSION

11 - 13 JUIN 2018

PALAIS DES CONGRÈS EUSKALDUNA, BILBAO

L'égalité, la diversité et l'inclusion sont vitales pour bâtir des communautés attrayantes et assurer le bien-être et la qualité de vie de tous les citoyens.

Venez à la conférence de Bilbao 2018 et découvrez comment créer des communautés où chaque personne est valorisée, des communautés qui révèlent le potentiel de leur population.

Il est temps de saisir les possibilités offertes par l'égalité, la diversité et l'inclusion. A Bilbao et au-delà, les différences nous unissent !

#cemrbilbao2018

info@cemrbilbao2018.eu

www.cemrbilbao2018.eu



Avec le soutien financier de la
Commission européenne



L'Europe
locale & régionale



Bilbao

EUDEL

ASSOCIATION DES MUNICIPALITÉS BASQUES
EUSKADIKO UDALEN ELKARTEA